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5D Pleiadčanka Taygeta, ki se je srečala z Eisenhowerjem, spregovori (PRVIČ v zgodovini) 

 

Robert: Zanima me vaše srečanje z Eisenhowerjem. Ali lahko začnem z vprašanji, prosim? 

 

Rashell: Nadaljuj. 

 

Robert: Hvala. Kako je bilo srečanje organizirano? Kako je potekal prvi stik s člani ameriške vlade? 

 

Rashell: Federacija od tu iz Visokega sveta je poslala sporočilo predsedniku Eisenhowerju z 

vsiljevanjem radijskih frekvenc z vdorom v Pentagon, ki je bil takrat nov (1947). To je bil edini 

način, da je bil naš stik sprejet kot resničen. Upoštevati morate, da takrat ni bilo toliko 

dezinformacij in potegavščin kot zdaj. Kot predstavnika Federacije in z znanjem angleščine so me 

predlagali za stik. Prvi stik je bil vzpostavljen 18. februarja 1954 v bazi Edwards v Kaliforniji. Ne 

Hollomana.(osebno, ne v obliki holograma, op.p.) Edwards AFB! (Air Force Base – letalska baza, 

op.p.) Razlog je v tem, da ima ta baza zelo veliko razširitev prog na veliki ravnini. Kasneje so jo 

uporabljali kot zasilno vzletno-pristajalno stezo za raketoplane in je bila daleč od oči javnosti. 

 

Toda sem smo prišli kot ekipa leta '52 in od tam nekateri do leta 1937. Icke (Eisenhower) je bil 

pozvan, naj sprejme najstrožje varnostne ukrepe, da bi se izognili nesrečam med našima rasama, 

če bi prišlo do napada na nas. 

 

Kljub temu smo bili močno oboroženi in v visokotehnoloških oblekah, ki absorbirajo udarce 

kinetičnega orožja in energije. Icke je to sprejel. 18. februarja 1954 je prvič pristalo predsedniško 

letalo, to še ni bil tetra motor Lockheed Constellation. Ampak manjše dvomotorno letalo 

Lockheed Electra, podobno tistemu, ki ga je na svojem usodnem potovanju uporabljala Amelia 

Eckhart. Electra je pristala na koncu najbolj oddaljene vzletno-pristajalne steze in tam ostala, ne 

da bi jo kdo zapustil. Mi smo od zgoraj v nevidnem načinu stealth vse opazovali s približno 300 

čevljev višine AGL (nadmorska višina v nasprotju s srednjo morsko gladino ali MSL). Na vidiku je 

bil le en džip z vojaškim osebjem s puškami, zato smo Ickeja prosili, naj ga po radijski zvezi odpelje. 

Prosili smo ga tudi, naj izklopi radarje, ki so v tistem trenutku še delovali. Upoštevali so nas. 

 

Nadaljevali smo s spuščanjem in jim omogočili, da vidijo našo 22-metrsko diskoidno ladjo razreda 

III, s katero smo nadaljevali pristajanje pred nosom Ickejeve Electre. Odprli smo rampo in Electra 

je storila enako. Icke se je po rampi spustil vojaško oblečen v peščeno obleko s klobukom in 
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emblemi. Jaz sem storila enako, oblečen le v modrikasto sivo enodelno obleko. Videla sta, da 

nisem bil oborožena. Pri Ickeju tega nisem videla, vendar so naši instrumenti kazali, da je bil. Prišla 

sva približno dva metra drug od drugega in tam sva se ustavila. Predstavila sem se kot Rashell iz 

Temmera iz Visokega Sveta in kot oseba, s katero je govoril. Icke, zelo korekten v svoji vlogi vodje 

države, do mene ni pokazal nobene vljudnosti. 

 

Rekel je le: "Nehajte s tem in povejte mi, kar želite. Predlagala sem mu, da bi mu lahko Taygeta 

dala energijo in brezplačne reaktorje ter električni prenos za vse, v zameno za popolno jedrsko 

razorožitev. On me je samo opazoval. Vztrajala sem, da bi ionizirajoča jedrska energija človeštvu 

prinesla le težave in da obstajajo boljše energetske možnosti, ki smo jim jih pripravljeni dati 

zastonj, v zameno za razorožitev. 

 

Icke me je odločno prekinil in dejal, da tega ne bo storil, ker bi imeli Rusi visoko premoč nad 

Združenimi državami. Vztrajala sem, da se morajo tudi Rusi odpovedati vsemu svojemu orožju in 

tehnologiji. Icke me je samo kar naprej prekinjal in vztrajal, da je to le komunistična zvijača za 

razorožitev Združenih držav. Zagotovil sem mu, da temu ni tako. Ni me poslušal in je glasno rekel, 

da je srečanja konec. Naredil je nekakšno orientalsko kretnjo, ne vem, kako se imenuje in za 

trenutek sklonil glavo. Obrnil se je in vstopil v svoje letalo. Vkrcala sem se na svojo ladjo in se 

umaknila. Konec prvega srečanja. 

 

Robert: Rashell, najlepša hvala za delitev. Imam nekaj vprašanj, če te ne moti. Ko te je videl, 

kakšen obraz je imel? Je bil presenečen? Ko je videl mlado dekle zemeljskega videza. 

 

Rashell: Da. Vem, da je bilo to povezano z njegovim odnosom. In to je povzročilo tudi konflikt 

med naslednjim nočnim stikom med 20. in 21. februarjem. 

 

Robert: Morda je moral priti ven Taygetski moški z oklepom in oborožen. 

 

Rashell: Če se ozremo nazaj, bi moralo biti tako. O tem smo razmišljali že prej. In ne le razmišljali 

o tem. Že v zapisih je zapisano, da bi se to moralo zgoditi na tak način. 

 

Robert: Ljudje so radi navdušeni. 

 

Rashell: Vendar ne smete pozabiti, da če je danes težko najti nekoga, ki govori angleško, je bilo 

na tisti dan to še težje. Razumemo, da je Icke, kot izgovor navedel, da je šel na obisk k svojemu 

zobozdravniku. Več podrobnosti o tem nimam. Ob prihodu na našo ladjo smo se takoj pogovorili 

o tem, kaj se je zgodilo in vztrajali pri pogovoru z Ickom preko radia za nov intervju. Morali smo 

mu praktično zagroziti. Povedali smo mu, da če nas ne bo poslušal, bomo šli samo z Rusi. V noči 

na 20. februar se je na istem mestu, v bazi Edwards, zgodilo drugo srečanje z njim in na enak 

način. Le da je bilo iz nekega razloga v radarskih napravah in v vozilih Jeep na tleh več vojaškega 

osebja. Naši senzorji so pokazali, da so bili neoboroženi. Še enkrat je prišel ven, tokrat veliko 

hitreje, domnevam, da je bolj zaupal. Pozdravila sem ga tako, kot se to počne pri nas. Tako kot to 

narediš kot znak za postanek. Še enkrat sem mu ponudila enako kot prejšnji dan. Icke je samo 



odgovoril, da mu ne morem ponuditi ničesar, česar ne bi imeli oni. In me je obtožil, da nisem 

nezemljan, ampak da sem nacist. Ker me je prepoznal na fotografijah Nemčije iz tridesetih in 

štiridesetih let prejšnjega stoletja, na fotografijah družbe Vril. In da sem bila jaz s svojimi 

spremljevalci "nacistična dekleta", ki so se skrivala na Antarktiki. Še enkrat se je samo obrnil in se 

vrnil na svoje letalo. Nisem ga več videla. 

 

Naslednja srečanja so moje spremljevalke uresničile med letoma 1957 in 1960. Bila so enako 

kratka in nekoristna. Očitno se je že dogovoril, z bitji iz Maitré, ob njihovem prihodu. Kajti Maitré 

so mu ponudili uničevalno tehnologijo v zameno za dostop do človeške in živalske populacije za 

njihove namene. Maitré so rekli, da je to omejeno in da bodo o vsakem premiku obvestili vlado, 

česar pa, logično, niso nikoli storili. Tehnologija, ki so jo ponudili Maitré, je bila le polovična, brez 

ključnih sestavnih delov. Zato pozneje obstajajo poročila o poskusnih ladjah, ki so odpovedale ali 

pa so se raztopile pred očmi prič. Rekli so, da bodo manjkajoče komponente dali le v zameno za 

baze. Naj zgradijo baze. Vlada Združenih držav je ponovno ugodila. Za nas in za Federacijo je bilo 

takrat že jasno, da diplomatska sredstva ne bodo delovala. Stiki z vlado Združenih držav Amerike 

so bili prekinjeni. 

 

Robert: Najlepša hvala, ker si delila z nami Rashell. Jaz bi mu rekel: Hvala lepa, zdaj imam sestanek 

s Kremljem. Vedno moraš malo pritisniti, da se z njimi lahko začneš pogajati. 

 

Rashell: To je v bistvu to, kar smo naredili, da je privolil v drugo srečanje. Med prvim srečanjem 

smo zaznali, da je bilo v letalu Electra več ljudi, pozneje pa smo ugotovili, da je bil eden od njih 

agent Cie, ki je dokumentiral srečanje. Od tod je izhajala povezava z nacističnimi dekleti. Zgodbo 

o Vrillu in našo povezavo s tem pa bomo pustili za kdaj drugič. Nisa pa vsa dekleta, ki so delala za 

Thule in Vril družbi, naša. Tam so bile tudi druge, ki so že usmerjale tehnologijo toroidnega 

pogona za Luftwaffe. To je še eno vprašanje, s katerim se moramo podrobno ukvarjati na neki 

točki. 

 

Robert: Da, Rashell, brez skrbi. Rad bi samo postavil vprašanja o tem, kar je bilo danes razdelano. 

 

Rashell: Nadaljujmo. Poudariti moram, da je poskus nadzora nad nacistično tehnologijo z naše 

strani neposredno povezan z neuspelim srečanjem z Eisenhowerjem, kot je opisano zgoraj. 

 

Robert: Razumem. Moje vprašanje je, zakaj ravno ZDA in ne kakšna druga država? Na primer 

Rusija, Nemčija, Japonska ali Velika Britanija. Hvala. 

 

Rashell: Ker je bila takrat vodilna na področju jedrskega orožja in ker smo vedeli za prisotnost 

nemških znanstvenikov iz projekta "Paper Clip". In mislim, da je jasno, da informacij, ki sem jih 

delila danes, ni mogoče najti nikjer. To želim samo poudariti. Še manj pa povezavo Vril - 

Eisenhower. 

 

Robert: Hvala, Rashell. V čast mi je, da si z mano delila svoj čas. In ali lahko, prosim, natančneje 

opišeš to povezavo? 



Rashell: V glavnem je bil naš neuspeh v pogajanjih posledica incidenta z Vrilom. Eisenhower nas 

zaradi povezave z Vrilom in nacističnim skrivanjem na Antarktiki ne bi jemal resno. Nismo mu 

mogli razložiti našega poskusa infiltracije v nacistično Nemčijo na najvišji ravni, da bi zaustavili 

napredek njenega jedrskega programa in proizvodnjo diskoidnih vesoljskih plovil tipa Hannebu. 

Diske, s katerimi so poskušali doseči Aldebaran zaradi domnevne povezave med Nemčijo in 

Cyndrielom (Aldebaran 1) kot izvorom arijske rase. Cyndriel je do danes največja kolonija Taygete 

zunaj Pleiad. 

 

Robert: Wow, hvala. Nacisti so želeli stopiti v stik s Taygeto? 

 

Rashell: Rekli so, da so iz Cyndriel (z drugim imenom). Niso rekli, da so želeli stopiti v stik s 

Taygeto, ampak s svojimi predniki, da bi jih prosili za pomoč, saj so že bili v vojni. V nekaterih 

sumerskih tablicah je namreč fonetična podobnost s slovnično zgradbo starodavnega ali 

primarnega nemškega jezika, iz katerega se je razvila sodobna nemščina. To je kazalo na 

Aldebaran. 

 

V nasprotju s tem, kar je bilo rečeno. Nemške ladje Hannebu so se res več kot enkrat vključile v 

boj proti zavezniškim bombnikom. Vendar so bile umaknjene iz uporabe, ker je bilo na najvišji 

ravni že odločeno, da mora Nemčija vojno izgubiti. Ker so obe strani nadzorovali isti. Med njimi 

britanska kraljeva družina in Hitler, ki je z njima povezana tako kot danes Angela Merkel. To je 

edini razlog, zakaj so bili Hannebu odstranjeni. Od takrat so se Hannebu umaknili v svoja nova 

oporišča v Neuschwabenlandu na Antarktiki, od sredine leta 1944. 

 

Robert: Vau! In kakšno gorivo so uporabljale te ladje Hannebu? 

 

Rashell: Nisem prepričana o gorivu, le o tehnologiji magnetnih motorjev (Swaruu bi vedela). 

 

Robert: Rashell, hvala lepa, ker si delila z nami. Na Antarktiki živi nemška disidentska civilizacija. 

Ali veš kaj o tem? 

 

Rashell: Seveda, da. Neuschwabenland je še zdaj tam z visokotehnološko DUMB. Še vedno je 

tam. Tudi razlog, zakaj je Antarktika na splošno zaprta za prebivalstvo. To je celo gledališče, da 

lahko greš tja, vendar je težko in so le omejene obalne in ladijske ture. Razumeti je treba, da se 

je nacistična Nemčija s projektom Paper Clip preselila v ZDA. 

 

Torej je Neuschwabenland le še ena DUMB povezana z Območjem 51, S-4, Dougway AFB, Ray 

Patterson in drugimi kraji, povezanimi s super tajno tehnologijo pogonskega materiala in ladij. 

Tam niso izolirani. 

 

Neuschwabenland je del Kabale in nadzornikov, ki so na koncu Reptili. Thule in Vril sta le 

preddverji za pogovore z Reptili. Ameriški politiki, ki so obiskali Antarktiko, gredo v 

Neuschwabenland, prav tja. Vendar to v običajnih medijih ni znano. Ekskluzivno za vas: Leta 1947 

se je admiral Richard Bird med operacijo High Jump soočil z nacističnim Hannebujem. 



 

Robert: Hvala ... Ta DUMB mora biti kot veliko mesto? 

 

Rashell: To je ogromno območje, ki ga sestavljata odprto območje brez ledu, ki ga tako ohranjajo 

z umetnimi sredstvi, in velik 12-nadstropni podzemni kompleks, ki vključuje objekte za ladje in 

tudi baze za jedrske podmornice. Še ena stvar, ki jo bodo gledalci vašega kanala težko verjeli, je, 

da ima območje 51 v Nevadi v puščavi v notranjosti države na najnižji ravni 7 tudi bazo za jedrske 

podmornice ameriške mornarice. Ker območje 51 upravlja ameriška mornarica in je uradno 

mornariško oporišče. Podmornice vanjo vstopajo skozi vhode v zaliv Santa Monica v bližini Los 

Angelesa. 

 

Robert: Fascinantno. V kakšnem odnosu so Maitre s Reptili? 

 

Rashell: Med njimi je odnos sodelovanja, vendar se zelo slabo razumejo in pogosto pride do 

spopadov s smrtnim izidom. Kar zadeva etiko, so Maitre še bolj nazadnjaški kot Reptili. Kljub temu 

so kot rase soodvisne in se med seboj tolerirajo. 

 

Robert: Kaj jedo Maitre? Tudi ljudi? 

 

Rashell: Reptili so mesojedi. Maitre "sesajo" limfni material in tekočino iz svojih žrtev. Obe živita 

od Lush-a ali energije strahu, vendar jo izkoriščata na drugačen način. 

 

Robert: Ali so žrtve Maitre tudi ljudje? 

 

Rashell: Da, žrtve obeh ras so ljudje. 

 

Robert: Kaj se bo zgodilo z vsemi njimi, ko se bo Federacija spustila na površje Zemlje? Če se bo 

to sploh kdaj zgodilo. 

 

Rashell: Aretirali jih bodo in odstranili s planeta / Ostali bodo v drugi časovni liniji. 

 

Robert: Ali imajo kakšno stopnjo duhovnosti, ki je višja od človeške? To pravim zaradi njihovih 

ladij. 

 

Rashell: Ne. Da bi se izognili "duhovnosti", uporabljajo trike. To pomeni, da uporabljajo tranzit 

skozi portale. Njihovo gibanje pa omejuje ista nizka frekvenca, zato ne morejo dostopati do 

številnih krajev, ki bi bili zanje strupeni, to pa je večina Galaksije. To je tudi razlog, zakaj morajo 

ohranjati Zemljo v nizki 3D frekvenci. 

 

Robert: Kakšne gostote so? 

 



Rashell: Od 3D do 4D. Za 5D potrebujejo tehnologijo, s katero se ohranjajo v nizkih vibracijah. 

Enako se dogaja na Marsu, vendar tam v svojih podzemnih bazah umetno vzdržujejo nizko 

frekvenco. Da, pridejo na površje, vendar v omejenem obsegu. Z oblekami. 

 

Robert: Najlepša hvala, Rashell. Mislim, da smo na tej točki končali. Če bo šlo vse po sreči, bomo 

nadaljevali. 

 

Rashell: Ni za kaj. V veselje mi je bilo delati s tabo. Do naslednjič! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Prevedel: Stane 

 


